

---

Subject: need help desparate

Posted by [pacman](#) on Mon, 14 Dec 2015 18:25:04 GMT

[View Forum Message](#) <> [Reply to Message](#)

---

Hi Folks don't know if anyone may help , but I am trying to find my wife's grandmother she is in or was a nursing home /care home around the Paris area I know it is a long shot but it is quiet important for us to track her down.

she had a stroke 10/11 months ago and returned to Paris for care she was living in Nairobi Kenya , but she was born in France I believe around Paris

her name is Adrienne Agace Katerine (granddaughters name Mary and Elena) probably around 74 years old now I would be so grateful even to get a list of care homes around but if anyone works in a home where she is resident or was resident then wow my dreams will be fulfilled

kindest regards

Salut les gens ne savent pas si quelqu'un peut aider, mais je suis en train de trouver la grand-mère de ma femme, elle est ou était une maison maison de soins infirmiers / de soins autour de la région parisienne, je sais qu'il est un long shot, mais il est calme important pour nous de la retrouver.

elle a eu un accident vasculaire cérébral il ya 10/11 mois et revient à Paris pour les soins qu'elle vivait à Nairobi au Kenya, mais elle est née en France, je crois autour de Paris son nom est Adrienne Agace Katerine (petites-filles nom de Marie et Elena) probablement environ 74 ans maintenant, je serais tellement reconnaissante, même pour obtenir une liste des foyers de soins autour, mais si quelqu'un travaille dans une maison où elle réside ou résidait alors wow mon rêves seront remplies

meilleures salutations